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Z Á P I S N I C A 

 

 

z 29. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 23.06.2022 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:00 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Záverečný účet obce 

3. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

4. Návrh 5. zmeny rozpočtu na rok 2022 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok roku 2022 

6. Určenie počtu poslancov a úväzok starostu pre voľby do samosprávy 2022 

7. Žiadosť o zaradenie parcely do ÚP obce 

8. Žiadosť o povolenie uverejniť erb obce 

9. Rôzne – cyklocesta Senica – Dojč z Plánu obnovy, žiadosť – nápojový automat v zdravotnom stredisku, 

oslavy DHZ 

10. Informácia o činnosti starostky 

11. Diskusia 

12. Uznesenia 

13. Záver 

 

 

Prítomní: 

 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci: Beáta Bátorová 

                Katarína Čelústková 

                Mgr. Zuzana Macková 

                JUDr. Antónia Mikulíková 

                Marcela Pavlíková 

                Ing. Pavol Zich 

     

Prítomných: 6 poslancov     

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Pavol Kondrla - ospravedlnený, Bc. Júlia Kozánková - ospravedlnená, Ing. Katarína Horňáková 
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Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka konštatuje, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Zároveň 

predkladá návrh programu 29. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva a navrhuje doplniť bod 

Bezodplatný prevod MK s chodníkom a vybudovanými IS v prospech obce Dojč za bod číslo 6. Ekonómka 

hovorí, že návrh zmeny rozpočtu bude č. 7. Zmeny rozpočtu č. 5. a 6. sa berú na vedomie. 

 

Návrh uznesenia č. 426/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Program 29. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči doplnený o bod Bezodplatný prevod MK 

s chodníkom a vybudovanými IS v prospech obce Dojč za bod 6 preloženého programu rokovania.   

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

Starostka navrhuje zapisovateľku p. Marcelu Harnošovú a neskôr príde p. Klaudia Habová a overovateľov: 

Marcela Pavlíková a Beáta Bátorová a návrhovú komisiu: Katarína Čelústková a Antónia Mikulíková. 

 

Príchod poslankyne Kataríny Horňákovej 18:10 hod. 

Prítomných: 7 poslancov     

 

Návrh uznesenia č. 427/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľky a overovateľov zápisnice: Marcela Harnošová, Klaudia Habová – zapisovateľky, Marcela 

Pavlíková, Beáta Bátorová – overovatelia zápisnice,  návrhovú komisiu v zložení  Antónia Mikulíková, 

Katarína Čelústková 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: Záverečný účet obce 

Starostka obce dáva slovo ekonómke p. Harnošovej, ktorá informuje, že záverečný účet obce Dojč za rok 

2021 bol spracovaný a riadne a včas zverejnený. Obsahuje informácie o rozpočte obce, o plnení príjmov 

a čerpaní výdavkov, o prebytku rozpočtového hospodárenia, o tvorbe a použití peňažných a iných fondov 

obce, o bilancii aktív a pasív, o stave a vývoji dlhu, o poskytnutých dotáciách v zmysle VZN a o finančnom 

usporiadaní finančných vzťahov. Ekonómka vyčísľuje prebytok rozpočtového hospodárenia za minulý rok, 

ten je po úprave v sume 89.100,67 €. Prebytok je upravený o nevyčerpané prostriedky zo ŠR a o nevyčerpané 

prostriedky školského stravovania na stravné a réžiu. Pani Harnošová navrhuje prebytok použiť na tvorbu 

rezervného fondu obce a následne na financovanie investičných akcií v obci. Ekonómka sa pýta, či sa chce 
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niekto z prítomných niečo opýtať, nikto nemá otázky.  

 

3. bod programu: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

Starostka obce uvádza hlavného kontrolóra, aby informoval o stanovisku k záverečnému účtu. Stanovisko 

bolo spracované a zaslané poslancom a starostke obce. Kontrolór informuje o obsahovej stránke svojho 

stanoviska k záverečnému účtu a navrhuje poslancom schváliť záverečný účet obce Dojč bez výhrad. 

 

Návrh uznesenia č. 428/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce za rok 2021 

 

Návrh uznesenia č. 429/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Záverečný účet obce za rok 2021 a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 430/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 89.100,67 €. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

Starostka hovorí, že by chcela použiť prostriedky rezervného fondu na vybudovanie autobusových zastávok 

pri Základnej škole s materskou školou. Na elektronickom kontraktačnom systéme Tendernete prebehla 

dvakrát súťaž. Prvýkrát sa nikto nezapojil a druhýkrát iba jedna firma. Vysúťažená suma projektu je 

77.938,80 € s dph. Podmienky boli nastavené tak, aby bola možná realizácia na etapy. Realizácia projektu by 

začala 1. júla. Starostka navrhuje použitie rezervného fondu v sume 78.000 € na realizáciu autobusových 

zastávok.  

Poslankyňa Horňáková uvádza, že oslovila Martina Gajara a pýtala sa ho za akú sumu by on urobil tento 

projekt. Martin Gajar povedal p. Horňákovej, že by to vedel zrealizovať do 40.000 €, ale nevie koľko by stála 

lampa a zábradlie. Starostka hovorí, že sa mohol zapojiť aj on do výzvy na tendernete a predložiť ponuku. Do 

súťaže sa zapojila iba jedna firma, zmluva už je podpísaná s p. Palkovičom.  

Poslankyňa Čelústková sa pýta, či si starostka prechádzala rozpočet s nejakým stavebníkom, či sú ceny 

reálne. Starostka uvádza, že oslovila p. Skalu a ten jej povedal, že ceny sú reálne. Poslankyňa Mikulíková 

hovorí, že v projektoch bývajú položky presuny hmôt a tieto sú nafúknuté, pýta sa koľko stojí lampa 

a zábradlie. Starostka vyčísľuje sumy a uvádza, že sú to vysúťažené nové aktuálne ceny, lehota bola do 

11.5.2022.  

V pléne vyvstala otázka, či suma, ktorú hovorí p. Horňáková je s dph. Starostka upozorňuje, že ak by pán 

Gajar prekročil touto zákazkou hranicu dph a stal by sa platcom dph, mohol by nastať problém aj po 

niekoľkých rokoch pri kontrole daňového úradu. Vtedy by dph nedoplácal realizátor stavby, ale obec. 
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Prebieha diskusia o tom, že sa už začali znižovať ceny stavebných materiálov.  

 

Návrh uznesenia č. 431/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Použitie rezervného fondu v sume 78.000,00 € na vybudovanie ostrovčekov pre autobusy pri ZŠ s MŠ. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za: 5  proti: 0  zdržali sa: 2 (Ing. Katarína Horňáková, Marcela Pavlíková) 

 

Príchod druhej zapisovateľky 18:30 hod. p. Habová. 

 

4. bod programu: Návrh 7. zmeny rozpočtu na rok 2022 

Ing. Harnošová hovorí, že 5. a 6. zmena rozpočtu sa bude brať iba na vedomie, nakoľko je to rozpočtovým 

opatrením starostky. Ide iba o presuny medzi položkami. Pri 5. zmene v apríli sa príjmy nemenili, vo 

výdavkoch je zvýšenie v kap. Ocú softvér z 1.900,00 € na 5.500,00 €, znížili sa špeciálne služby z 8.500,00 € 

na 4.900,00 € (centrálna úradná tabuľa, zverejňovanie zmlúv...). To je všetko pre 5. zmenu rozpočtu.  

6. zmena rozpočtu bola v máji rozpočtovým opatrením starostky. Príjmy sa nezmenili. V bežných výdavkoch 

sa zvýšila v kap. Ocú položka interiérové vybavenie o 50,00 € na 950,00 €, telekomunikačné služby sa znížili 

o 50,00 € na 1.250,00 €. Údržba špeciálnych strojov sa zvýšila o 800,00 € (oprava a zváranie optického kábla 

– p. Petrla, ktorý išiel uhŕňať pred rodičovským domom a veľkým strojom zavadili o kábel, kábel sa musel 

celý vymeniť- išlo aj na refundáciu p. Petrlovi), znížila sa položka štúdie, expertízy a posudky na sumu 

600,00 €, kap. verejná zeleň - údržba zelene sa znížila o 1.000,00 € na sumu 42.150,00 €, zvýšili sa 

všeobecné služby KD z 4.000,00 € na 5.000,00 €, verejné osvetlenie údržba sa zvýšilo o 100,00 € na sumu 

800,00 €, znížili sa všeobecné služby o 100,00 € na sumu 500,00 €, náboženské služby všeobecný materiál 

o 130,00 € na sumu 300,00 €, na údržbe budov sa zase ubralo 130,00 € na sumu 370,00 €. Rozpočtované 

hospodárenie zostáva nezmenené.  

 

Do 7. úpravy rozpočtu sa zapracovalo čerpanie rezervného fondu, príjmové operácie sa navýšili o 78.000,00 

€, tak isto sa to premietlo do kap. výdavkov – cestná doprava – realizácia nových stavieb - autobusových 

zastávok vo výške 78.000,00 €. Nákup materiálu na vybudovanie nového oplotenia okolo ihriska bežné 

výdavky TJ zvýšenie vo výške 5.500,00 €, doplnili sa bežné príjmy o 5.500,00 € do iných nedaňových 

príjmov na dobropisy a vratky. Ekonómka konštatuje, že celkový prebytok zostáva nezmenený vo výške 

482,07 €. 

 

Návrh uznesenia č. 432/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

rozpočtovým opatrením starostky 5. a 6. zmenu rozpočtu na rok 2022. 

 

Návrh uznesenia č. 433/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

7. zmenu rozpočtu na rok 2022 

Hlasovanie:  
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prítomných: 7 za:6  proti:0  zdržali sa: 1 (Horňáková) 

 

5. bod programu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok roku 2022 

Kontrolór obce hovorí, že v zákonnej lehote poslal tento plán poslancom a zároveň číta plán kontroly na 2. 

polrok 2022. Tento plán zahŕňa kontrolu registratúry, kontrolu hospodárenia – verejné obstarávanie, prieskum 

trhu, cestovné náhrady v ZŠ s MŠ, vypracovanie odborného stanoviska, spracovanie plánu kontrolnej 

činnosti, ostatná kontrolná činnosť na základe požiadaviek zastupiteľstva, účasť na konferencii a na iných 

školeniach.  

 

Návrh uznesenia č. 434/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na II. polrok 2022 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

6. bod programu: Určenie počtu poslancov a úväzok starostu pre voľby do samosprávy 2022 

Starostka informuje, že začiatkom júna boli vyhlásené voľby do VÚCky aj do samosprávy, voľby sa budú 

konať 29.10.2022. Zatiaľ máme iba jednu informáciu, že musia prebiehať elektronicky. Starostka navrhuje 

v našej obci jeden volebný okrsok v zasadačke obecného úradu, úväzok starostu 100% a počet poslancov 9 

ako je teraz.  

 

Návrh uznesenia č. 435/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

a) jeden volebný okrsok pre Komunálne voľby 2022 

b) 100% úväzok starostu obce na funkčné obdobie 2022-2026 

c) počet poslancov 9 na funkčné obdobie 2022-2026 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

7. bod programu: Žiadosť o zaradenie parcely do ÚP obce 

Starostka rozdala mapku poslancom, hovorí že sa ide o parcele vo fialovej farbe č. 9496. Ing. Michal Sládek 

si podal žiadosť o zaradenie tejto parcely do územného plánu. Starostka konštatuje, že tam nie sú siete, je tam 

Koválovská priehrada, ako rekreačná oblasť určite nie.  

 

Návrh uznesenia č. 436/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči nesúhlasí: 

so zaradením parcely 9496 do ÚP obce na výstavbu rekreačných chatiek 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

8. bod programu: Žiadosť o povolenie uverejniť erb obce 
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Na obec prišla žiadosť od SK SYMBOL či môžu uverejniť erb obce na webovej stránke Národného 

heraldického projektu SKsymbol www.sksymbol.sk, chce mať všetky erby pokope. Zverejnenie erbu je 

bezplatné a nevyplývajú z neho pre obec žiadne záväzky. 

 

Návrh uznesenia č. 437/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s uverejnením erbu obce Dojč na stránke www.sksymbol.sk a na sociálnych sieťach sk.symbol 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

9. bod programu: Rôzne – cyklocesta Senica – Dojč z Plánu obnovy, žiadosť – nápojový automat 

v zdravotnom stredisku, oslavy DHZ 

Cyklotrasa z plánu obnovy – starostka informuje, že sú ťažké hovory s povodím Moravy, po búrlivých 

debatách, sa dohodli, že do územného konania nebudú robiť problémy, do stavebného si budú klásť 

podmienky. Úsek Senica a Dojč je bezproblémový, momentálne vyšla výzva kde je úhrada 100 %, nie je tam 

spoluúčasť ale musí byť prepojené okresné mesto s obcou a to my máme.  

Mimoriadna situácia – záplavy- povodie Moravy začali čistiť, boli tu aj zo životného prostredia, trativody  

z kúpeľní sú protizákonné, v pondelok prídu znovu zo ŽP, CO, poľnohospodári, zástupcovia z Povodia 

Moravy bude sa robiť obhliadka celého potoka. Pán Pavlík hovorí, že aj Bištavský potok sa vylieval, 

starostka povedala, že sa tam pôjde pozrieť. Žumpy vyvedené do potoka, je to v kompetencii obce riešiť tieto 

veci.  

Starostka informuje, že 28.8.2022 budú oslavy výročia DHZ, 26.6.2022 bude oneskorený Deň detí – tento 

krát nejde o súťaženie ale o zážitky. Uzatvorila sa zmluva ohľadom ČOV. 

Prišiel návrh zo škôlky na zvýšenie mesačného poplatku z 18,00 € na 22,00 € až 25,00 €. Zároveň dáva slovo 

p. Pavlíkovej. Hovorí, že výška poplatku je už 3 roky nemenná, všetko ide hore, náklady stúpli. Starostka 

konštatuje, že by sa malo upravovať aj stravné, schváli sa to v auguste.  

Prišlo nám plnenie školskej dochádzky – do Senice bude chodiť Dávid Havel, Tomáš Dolga (predprimárne). 

Mesto Senica žiada o dotáciu na dieťa – Alexandra Pritchard, ktorá navštevuje CVČ Senica vo výške 48,00 € 

na obdobia 1-6/2022. 

Prišla informácia zo ŠÚ SR, že tablet pre obec nestíhajú odovzdať. Je to tablet, ktorý sa používal pri SODB, 

ktorý bol iba požičaný. Dôchodcovia musia absolvovať školenia ohľadom používania tabletov až potom im 

budú odovzdané.   

Máme podporený projekt na knihy vo výške 1.500,00 €, cez VÚC 1.400,00 € na monografiu a 750,00 € na 

workoutové ihrisko. 

Na školský úrad sa posielala žiadosť na asistenta. Dnes prišla žiadosť zo školy o povolenie 2 oddelení ŠKD, 

starostka číta žiadosť. Už sa to riešilo, zvýšil sa úväzok. Pýtala sa riaditeľa, hovoril, že 2 hodiny sú málo, 

potrebujú plný úväzok, je to v kompetencii obce. Starostku by zaujímalo koľko detí tam je a v akých časoch. 

Poslankyňa Horňáková hovorí, že sú rozdelení na 2 skupiny, jedni sú v bývalom kabinete a p. učiteľka je iba 

do určitej hodiny, potom sa presúvajú k p. Vicianovej do triedy.  

Poslankyňa Mikulíková hovorí, že počula, že deti naháňajú pri jedle, že sa nestíhajú najesť. Zobralo by sa to 

na vedomie a v auguste by sa schválilo na základe podmienok.  

http://www.sksymbol.sk/


7 

 

V utorok prišla sťažnosť o preverenie transparentnosti voľby do rady školy, boli účelové a zmanipulované. 

Boli tam ľudia, s ktorými má pán riaditeľ blízke vzťahy. Chceli by aby sa voľby do rady školy znovu 

opakovali. Starostka číta kandidátov, za Koválov ani jedno meno. Starostka mala telefonáty od rodičov, na 

edupage nebolo napísané, že sa bude voliť do rady školy iba že bude rodičovské združenie. Na základe tohto 

by starostka navrhla dočasnú komisiu, môžu sa prihlásiť aj rodičia, aby preverila ako boli tieto voľby do rady 

školy uskutočnené. Keby sa nová voľba urobila cez edupage, nech je to nachystané na začiatku septembra. 

Riaditeľovi končí funkčné obdobie 15.10.2022, do konca januára  ho môže starostka poveriť riadením. 

V stredu p. riaditeľa zavolala, bol nervózny a veľmi kričal.  

 

Návrh uznesenia č. 438/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie informáciu o 

- mimoriadnej situácii vyhlásenej z dôvodu prívalových zrážok a zaplavenia časti obce 

- cyklotrase Senica Dojč z Plánu obnovy 

- pripravovaných oslavách 100 rokov DHZ v Dojči 

- MDD 26.6.2022 

- uzatvorení zmluvy o spolupráci na PD k rozšíreniu ČOV Šajdíkove Humence Dojč Štefanov 

- návrh MŠ Dojč na zvýšenie mesačného poplatku za dieťa v materskej škole 

- plnenie povinnej školskej dochádzky v Senici – Dolga (predprimárne), Havel 

- dotácia do CVČ na Alexandru Pritchard 

- tablety pre obce 

- podporený projekt na nákup kníh z FPU vo výške 1.500,00 € 

- žiadosť na MŠVVaŠ – asistent učiteľa 

- žiadosť ZŠ s MŠ na otvorenie 2 oddelení ŠKD v školskom roku 2022/2023 

 

Po diskusii sa nakoniec poslanci dohodli, že doporučujú zriaďovateľovi vyhlásiť voľby do rady školy za 

neplatné. Nebudú riešiť žiadnu komisiu. 

 

Návrh uznesenia č. 439/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči doporučuje 

obci Dojč ako zriaďovateľovi ZŠ s MŠ vyhlásiť voľby členov do rady školy za neplatné. 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Žiadosť od Radovana Prsteka ml. o verejný automat, starostka číta celú žiadosť. Pána riaditeľa mal 

kontaktovať zubár, že keď ľudia čakajú aby tam bolo nejaké občerstvenie. Starostka by bola skôr proti. Deti 

by tam neustále chodili, keď sa ide k zubárovi pije sa čistá voda a nie káva. Poslankyňa Mikulíková 

konštatuje, že mali zlú skúsenosť, mali veľkú spotrebu energie a peniaze zostávajú prevádzkovateľovi 

automatu.  

 

Návrh uznesenia č. 440/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči nesúhlasí: 
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s umiestnením nápojového automatu do zdravotného strediska 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Opakovanú žiadosť od p. Blažekovej, o odkúpenie parc.č. 151/1. Starostka číta celú žiadosť, žiada 

o výnimku. Starostka hovorí, že aj Zdeno Klena si chcel odkúpiť, zamietlo sa mu. Obec sa nechce zbavovať 

priedomí. Ponúkli sme jej možnosť, že by sa jej predalo zarovno domu p. Kubíka, ale ona chce celé 

priedomie po cestu. Starostka konštatuje, že nikomu nebránime aby si urobil vjazd.  

 

Návrh uznesenia č. 441/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči nesúhlasí: 

s odpredajom časti parcely 151/1 PharmDr. Lucii Blažekovej 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Starostka oboznamuje, že v októbri sme sa chceli zapojiť do výzvy na zateplenie budov, nemôžeme, lebo 

potrebujú aké sú energie v súčasnej budove, aby bol merateľný ukazovateľ. Len my tam momentálne 

nemáme obecný úrad tak im to nevieme dať. Ale v máji vyšla výzva cez environmentálny fond, nie je tam 

potrebné verejné obstarávanie, potrebujú iba vyjadrenie ochrany prírody. Dostali sme vyjadrenie, že nemáme 

chráneného živočícha, ale je tam potvrdený výskyt beloritiek, potencionálny výskyt netoprierov. Musíme tam 

zabezpečiť 2 umelé vtáčie búdky a pre netopiere. K 15.7. sa podáva žiadosť, spoluúčasť je tam 5 %, 

nevyžadujú súhlas od obecného zastupiteľstva.  

 

Návrh uznesenia č. 442/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí 

a) súhlasí so zapojením sa do Výzvy na predkladanie žiadostí o dotáciu v roku 2022 z Environmentálneho 

fondu Zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov (L) 

b) schvaľuje 5% výšku spolufinancovania na projekt do výšky 20.000,00 €, slovom dvadsaťtisíc eur 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

10. bod programu: Informácia o činnosti starostky 

- spoločnosť Citron starostka preverovala 

- zákon o odpadoch – je v prvom čítaní, s p. Kazdom, Krajčovou spolupracovala 

- starostka ďakuje p. Pavlíkovej za program ku Dňu matiek za mš 

- otváral sa zrekonštruovaný KD – program s p. Baričičovou 

- MDD zážitkový 

- zajtra rozlúčka s predškolákmi 

- privítanie rodákov – stretnutie zo školy 52 rokov 

- susedské spory: Hutta vs Dubovická, Bilka vs. Koňuch, Haba vs. Očovanová, Klinda vs. Beňáková, 

aktuálny spor Trupp vs. Rozbora 
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- pracuje sa na grafike monografie, komunikácia s poštovým múzeum, heraldická komisia, skeny tlačovín kde 

je pečať z 15. storočia 

- výsluch ohľadom sprenevery – advokát spochybnil niektoré bločky, ktoré neboli podpísané, chceli všetky 

pokladničné doklady, ide o tisícky strán 

- p. Lórenc – vlámanie, advokátka napadla výšku škody, že on poškodil iba 2 kvádry... 

- územné konanie – Fondstav IBV 

- stavebné povolenie: Kubíková – prístavba 

- kolaudačné povolenia: Švrček, Čmelíková – penzion, Pohlodková 

- príprava žiadostí na envirofond – znižovanie energetickej náročnosti budovy 

 

Návrh uznesenia č. 443/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie 

Správu o činnosti starostky obce od 5.5. do 23.6.2022 

 

Doplnený bod programu: Darovacia zmluva SUNLINE 

Jedná sa o prevod pozemkov, ktoré sú na IBV u Šimka, je tam vybudovaná miestna komunikácia, chodník, 

verejné osvetlenie, kanalizácia. Je to bezodplatný prevod.   

 

Návrh uznesenia č. 444/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

bezodplatný prevod pozemkov: 

- parcela č. 303/1 ostatná plocha vo výmere 292m2 

- parcela č. 303/8 ostatná plocha vo výmere 37m2 

- parcela č. 304/28 ostatná plocha vo výmere 1269m2 

- parcela č. 304/45 ostatná plocha vo výmere 6m2 

a inžinierskych sietí, miestnej komunikácie a chodníkov, verejnej kanalizácie – splaškovej, verejného 

vodovodu, verejného osvetlenia a dopravného značenia v prospech Obce Dojč od spoločnosti SUNLINE 

s.r.o., IČO: 46166297, Štefana Pilárika 2650/52, Senica 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

11. bod programu: Diskusia 

Padla otázka kedy p. Leška začne s výstavbou bytov. Mal by mať už hotovú stavebnú časť hovorí starostka. 

Treba dať do povedomia ľudí aj rozhlasom, že dažďová voda by nemala ísť na komunikáciu, aby si to ľudia 

poriešili. Ak niekto vypúšťa žumpu do potoka, musíme upozorniť a potom nahlásiť p. Gergelovej, potom 

budú pokutovať. Za dažďovú vodu môže dať pokutu obec. Starostka mala zážitok, keď p. z CO žiadala názvy 

ulíc, ktoré boli pod vodou, nakoľko uličný systém nemáme, tak im starostka dala ulice, ktoré boli dohodnuté. 

Starostka nemá informáciu, kedy sa začne robiť Jednota pod Akropolou. Počuli, že za 2 týždne začínajú. Pani 

Kubíková dotaz ohľadom monografie, že či za maticu bude mať spätnú väzbu. Starostka konštatuje, že ak ju 

bude mať grafik hotovú, tak sa bude rozosielať autorom na korekciu. A ešte mala otázku ohľadom TJ 

a príspevku do monografie, kto bol oslovený? Starostka hovorí, že boli oslovení všetci ale nedostala spätnú 
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odozvu. Poslanec Zich si hovorí, že p. Adamkovič si nepamätá, že bol oslovený. Pán Jozef Komorný poslal 

nejaký text ohľadom TJ. Čo sa týka cirkevných budov p. Hoferka spracovával. Poslanec Zich dáva návrh na 

použitie rezervného fondu na rekonštrukciu športových ihrísk v areáli základnej školy. Prebieha diskusia na 

túto tému. Po dohode sa podáva návrh na uznesenie.   

 

Návrh uznesenia č. 445/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie rezervného fondu v sume 20.000,00 € na rekonštrukciu športovísk v areáli školy (asfaltové ihriská) 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Nakoniec sa dohodli poslanci, že bude ešte 8. zmena rozpočtu, kde sa zapracuje táto rekonštrukcia vo výške 

20.000,00 €. Ekonómka hovorí, že sa zapracuje do príjmových operácií presun prostriedkov z RF v sume 

20.000,00 € a do kap. výdavkov rekonštrukcia a modernizácia na kap. ZŠ s MŠ 20.000,00 €.  

 

Návrh uznesenia č. 446/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

8. zmenu rozpočtu na rok 2022 

Hlasovanie:  

prítomných: 7 za:7  proti:0  zdržali sa: 0 

 

12. bod programu: Uznesenia 

Uzneseniam všetci porozumeli, nečítajú sa.  

 

13. bod programu: Záver 

Starostka ukončila zastupiteľstvo o 20:33 hod.  

 

 

Zapisovateľky:    

                                        Ing. Marcela Harnošová         .......................................... 

 

                                        Klaudia Habová        .......................................... 

                  

Overovatelia:                  Marcela Pavlíková        ........................................... 

                          

                                        Beáta Bátorová        ............................................ 

       

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová           .......................................... 


